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KRAJEVNA SKUPNOST PIRNIČE 

SVET KS PIRNIČE 

ZG. PIRNIČE 6 

1215 MEDVODE 

 

Zg. Pirniče, 17. 10. 2024 

ZAPISNIK 

14. redne seje KS Pirniče, torek, 15. 10. 2024, ob 20.00 uri v sejni sobi KS Pirniče. 

 

Prisotni: Damjan Zore, Nada Prešeren, Matic Merjasec, Franc Erjavec, Stanko Kopač, Matic Plaznik, 

Štefan Čebašek – člani sveta, Leon Merjasec – občinski svetnik in podžupan, Luka Čukajne – občinski 

svetnik in tajnik KS. 

 

Opravičeno odsotni: Irena Sonc Šlenc, Mojca Murnik, Ivo Rep, Cvetka Židan - Valjavec. 

 

Predlagan dnevni red: 

1. potrditev predlaganega dnevnega reda 14. redne seje sveta KS Pirniče, 

2. pregled in potrditev zapisnika 13. redne seje sveta KS Pirniče, 

3. Finančni načrt KS Pirniče za leti 2025 in 2026, 

4. komunalna problematika, 

5. razno. 

 

ZAPISNIK 

 

Sejo je vodil gospod Damjan Zore, ki je ugotovil, da je na seji prisotnih 5 članov Sveta KS Pirniče, zato 

lahko svet prične z delom. 

 

Ad 1. Potrditev predlaganega dnevnega reda 14. redne seje sveta KS Pirniče. 

Predsedujoči je v sprejem predlagal dnevni red, ki so ga svetniki prejeli skupaj s sklicem seje. Na 

predlagan dnevni red ni bilo pripomb. 

 

Sklep 1: Svet KS Pirniče potrjuje predlagan dnevni red 14. redne seje sveta KS Pirniče. 

ZA: 5  PROTI: 0  VZDRŽANI: 0 

 

Ad 2. Pregled in potrditev zapisnika 13. redne seje sveta KS Pirniče 

Na predlog zapisnikov ni bilo pripomb. 

 

Sklep 2: Svet KS Pirniče potrjuje zapisnik 13. redne seje sveta KS Pirniče. 

ZA: 5  PROTI: 0  VZDRŽANI: 0 
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Ad 3. Finančni načrt KS Pirniče za leti 2025 in 2026 

Finančni načrt za leti 2025 in 2026 je na kratko predstavil gospod Luka Čukajne. Načrt je pripravljen v 

skladu z realizacijo rebalansa za 2024, pri NRPjih so po najboljših zmožnostih upoštevane želje svetnikov. 

Načrtovan prenos sredstev je znatno nižji od prenosov iz preteklih let, saj je leto 2024 relativno intenzivno 

v smislu investicij ter večjih vzdrževalnih del. 

 

Na tem mestu sta na sejo prišla gospoda Štefan Čebašek in Matic Plaznik. 

 

Gospod Damjan Zore se je dotaknil tudi projektov Participativnega proračuna, preko katerega bi lahko 

Svet KS Pirniče realiziral določene projekte. Omenil je oporni zid v Spodnjih Pirničah (Čarman), asfalt na 

makadamskem odseku pri Bitenčevem hrastu, nova študija za obvozno cesto Bošnica. 

 

Sklep 3: Svet KS Pirniče potrjuje predlog Finančnega načrta za leto 2025. 

ZA: 7  PROTI: 0  VZDRŽANI: 0 

 

Sklep 4: Svet KS Pirniče potrjuje predlog Finančnega načrta za leto 2026. 

ZA: 7  PROTI: 0  VZDRŽANI: 0 

 

Ad 4. Komunalna problematika 

- cesta A 

Gospod Damjan Zore je ponovno odprl razpravo o odprtju ceste pod šolo za enosmeren promet, s čimer bi 

se ob prometnih konicah rešila gneča pred šolo. 

 

Sklep 5: Svet KS Pirniče predlaga Občini Medvode, da »cesto A« odpre za enosmerni promet v 

smeri od šole proti staremu vrtcu ter na tem odseku omeji hitrost na 20 km/h. 

ZA: 7  PROTI: 0  VZDRŽANI: 0 

 

Na tem mestu je sejo zapustil gospod Matic Merjasec. 

 

- Pobuda za umiritev prometa na cesti JP 751041 v Vikrčah 

Občina Medvode zaproša KS Pirniče za mnenje glede pobude skupine krajanov za izgradnjo naprav za 

umirjanje prometa na cesti JP 751041 (Vikrče 1 do 10). 

Na podlagi razprave je bilo zavzeto stališče, da se KS Pirniče po svojih močeh trudi za izboljšanje varnosti 

v prometu po celotni KS, vendar brez pomoči krajanov ni mogoče doseči optimalnih rezultatov. 

Kot pomoč krajanov se v prvi vrsti smatrajo ustrezni odmiki ograj (po OPN minimalno 2 metra od ceste) 

in ustrezna urejenost ograj (po OPN max. Višine 70 cm). Svetniki torej menijo, naj lastniki zemljišč ob 

omenjeni cesti poskrbijo za pregledno vključevanje v promet z ureditvijo svojih ograj in živih meja. 

Lahko tudi s pomočjo medobčinskega inšpektorja. V kolikor zalotijo prehitrega voznika, naj ga najprej 

sami prijazno opomnijo, da je omejitev hitrosti 30 km/h, po potrebi ga lahko prijavijo Policiji. 
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Svet KS Pirniče nikakor ni naklonjen izgradnji grbin. Končno odločitev naj sprejme Občina Medvode, ki 

je lastnica zemljišča, po katerem poteka cesta. 

 

Gospod Leon Merjasec je prisotne seznanil, da se je že začelo z deli za izgradnjo nove brvi v Vikrčah, 

trenutno se išče dostopne poti do gradbišča ter prostor za deponijo. 

 

Gospod Damjan Zore je povedal, da bi KS Pirniče na zgornji poti do Straže, ki jo intenzivno razjeda voda, 

naročila izgradnjo betonske mulde, ki bi vodo odvedla s poti. Povedal je tudi, da bo KS Pirniče opozorilne 

table po pirniškem polju postavila v lastni režiji. Z Vrtnim inženiringom Bilban se je pogovarjal o ureditvi 

grmovja okoli Doma krajanov Pirniče ter o oblikovanju mogočne lipe na Verju. 

 

Gospod Štefan Čebašek je ponovno izpostavil težavo z meteorno vodo na Verju (Stenovec). 

 

- ukinitev statusa javnega dobra na delu zemljišča parc. št. 1012/1 k.o. 1974 

Gospod Damjan Zore je prisotne seznanil s prošnjo za ukinitev statusa javnega dobra na delu zemljišča 

parc. št. 1012/1 k.o. 1974 Zgornje Pirniče. Gre za del, ki nikoli ni bil uporabljen kot dostopna gozdna pot. 

 

Sklep 6: Svet KS Pirniče soglaša z ukinitvijo statusa javnega dobra na delu zemljišča parc. št. 

1012/1 k.o. 1974 Zgornje Pirniče. 

ZA: 6  PROTI: 0  VZDRŽANI: 0 

 

- seznam prioritetnih investicij za leto 2025 

Gospod Luka Čukajne je prisotne opozoril, da navadno Občina Medvode svete krajevnih skupnosti v času, 

ko se sprejema Finančni načrt, pozove k oblikovanju seznama treh prioritetnih investicij. Čeprav tokrat 

KS Pirniče ni dobila uradnega poziva, bi lahko prioritete izbrali preventivno. Pri tem naj gre za projekte, 

ki so uresničljivi kratkoročno. 

Na podlagi razprave, v kateri so bile poudarjena dotedanja prizadevanja, so svetniki sprejeli naslednji 

sklep: 

 

Sklep 7: Svet KS Pirniče za proračunsko leto 2025 med prioritetne investicije uvršča: 

1. asfaltiranje ceste JP 751143, 

2. izgradnja pločnika Gasilski dom Spodnje Pirniče – parkirišče pri cerkvi v Spodnjih 

Pirničah, 

3. ureditev prevoznosti »ceste A«. 

ZA: 6  PROTI: 0  VZDRŽANI: 0 

 

- posek drevja na zemljišču parc. št. 1024 k.o. 1974 na Verju 

Gospod Štefan Čebašek je ponovno opozoril na neprevoznost poti, ki poteka po zemljišču parc. št. 1024 

k.o. 1974. Predlagal je, da se na MIR poda pobudo, da inšpektor lastnike zemljišč, ki mejijo z omenjenim 

javnim zemljiščem, pozove k ureditvi rastja, ki onemogoča prevoznost. 
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Sklep 8: Svet KS Pirniče predlaga, naj Medobčinski inšpektorat uredi ustrezno obsekavanje rastja, 

ki sega na zemljišče parc. št. 1024 k.o. 1974. 

ZA: 6  PROTI: 0  VZDRŽANI: 0 

 

Gospoda Matica Plaznika je zanimalo, kakšen je status ureditve ceste Štefanc – Lipa. Gospod Luka 

Čukajne mu je odgovoril, da se investicija občasno pojavi v osnutkih osnutkov FN Občine Medvode, 

vendar se na koncu investicija vedno zamakne za leto ali dve. 

Gospa Nada Prešeren je pripomnila, da je potreb v Občini Medvode veliko in da se bo potrebno odločit, 

ali občani bolj potrebujejo prizidek ZD Medvode ali asfalt. 

 

Na tem mestu sta sejo zapustila gospoda Franc Erjavec in Stanko Kopač. 

 

Ad 5. Razno 

Pri tej točki dnevnega reda svet KS Pirniče ni bil več sklepčen. 

 

 

Seja je bila zaključena ob 21:30. 

 

 

Zapisnikar:         Predsednik: 

Luka Čukajne         Damjan Zore  

         


